

FORTIS

by ALEON

next level travel...



ALEON

TIMELESS BY DESIGN. BUILT TO LAST.

FORTIS

by ALEON

Entdecke FORTIS by ALEON - die perfekte Kombination aus Innovation, Nachhaltigkeit und zeitlosem Design. Diese neue Produktlinie verbindet die Vorteile eines Aluminium-Koffers mit modernster Beschichtungstechnologie, um dir einen Lebensbegleiter zu bieten, der klassisches Design, Stil und Funktionalität in sich vereint.

- ▼ **Hochwertige Materialien:**
Hergestellt aus Aluminium mit einer langlebigen, PE-beschichteten Oberfläche.
- ▼ **Kratzfest und robust:**
Die innovative PE-Beschichtung schützt die Kofferschalen vor Kratzern und sorgt für einen makellosen Look - auch nach intensiver Nutzung.
- ▼ **Leicht und langlebig:**
Dank der Kombination aus Aluminium und PE ist FORTIS by ALEON leichter als reine Aluminium-Koffer und bleibt dabei nachhaltig und widerstandsfähig.
- ▼ **Zeitloses Design:**
Ein eleganter, minimalistischer Stil, der jede Reise zu einem Statement macht.

next level travel...

Discover FORTIS by ALEON - the perfect blend of innovation, sustainability, and timeless design. This new product line combines the advantages of an aluminum suitcase with state-of-the-art coating technology, offering you a lifelong companion that unites classic design, style, and functionality.

- ▼ **Premium materials:**
crafted from OEM-grade aluminum with a durable PE-coated surface.
- ▼ **Scratch-resistant and robust:**
The innovative coating protects the suitcase shells from scratches, ensuring a flawless look even after
- ▼ **Lightweight and durable:**
Thanks to the combination of aluminum and PE, FORTIS by ALEON is lighter than pure aluminum cases
- ▼ **Timeless design:**
An elegant, minimalist style that makes every journey a statement.



Design on the point!

TIMELESS BY DESIGN.



BUILT TO LAST.



ALEON

MADE WITH PASSION

- 100% aircraft-grade aluminum
- 10 year ALEON-warranty
- 5 anodized colors
- 20 carry-on sizes
- 5 check-in sizes
- 360° second life series
- individual laser engraving
- timeless design-classics



visit us on [aleoncases](#)

